
Драго Калабић 

Питање постављено предсједавајућем Представничког дома и Радио-телевизији 

Федерације БиХ: „Ако је тачно да сте синоћ у дневнику Федералне телевизије, ја то 

нисам гледао, да будем искрен, казали да треба укинути Републику Српску, онда имамо 

проблем. Зато бих ја молио, ако је могуће, да ви дате одговор или да нам то да 

Федерална телевизија. У зависности од вашег одговора зависи и наша реакција, с 

обзиром да сте ви ту гдје сједите постављени и гласовима из Републике Српске и да 

себи такве изјаве не бисте смјели дозволити а најмање да их толеришу они који сједе у 

овим клупама. Али ја не бих да прејудицирамо ствари, молио бих, ако је могуће, да ви 

на то одговорите или да сачекамо и онда да предузмемо адекватне мјере, да урадимо 

оно што морамо.”  

Напомена: Питање није упућено на адресу, јер није предато у писаној форми. Чека се 

да Драго Калабић достави питање. 

 


